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Prezydent Miasta Poznania 
Jacek Jaśkowiak

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,
budowa nowej szkoły w rejonie Umultowa zwiększy zapewne ruch samochodowy w jej okolicy. 
Pozwalam sobie zatem zapytać Pana Prezydenta czy planowana jest budowa ulicy Umultowskiej od
budynku Archiwum UAM do ul. Widlakowej umożliwiający dojazd do ww. placówki oraz jaki jest 
obecnie roczny koszt utrzymania tego odcinka ul. Umultowskiej.
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